
Overzicht Toezeggingen februari 2023

ID Bron Onderwerp Omschrijving Portefeuillehouder Stand van zaken Afgedaan
189 Gemeenteraad 10-11-2022 4.b.2c. Reactie college Motie Invoering heffing

verblijfsbelasting
Bij de motie “Invoering heffing verblijfsbelasting” (bijlage J): er wordt op
korte termijn een informatiebijeenkomst georganiseerd over dit onderwerp,
het liefst begin Q1 2023
 daarna zal ook het vervolgtraject (uitvoering) worden bepaald (D. Straat)

D. Straat Loopt. Heeft relatie met toezegging 21 Nee

185 Gemeenteraad 29-09-2022 D.1. Moties Vreemd aan de orde van de
dag

Motie Aanpassing
inkoopbeleid

Het college zegt toe de intentie van de motie Aanpassing inkoopbeleid mee
te nemen bij het nieuwe inkoop- en aanbestedingsbeleid dat in ontwikkeling
is.

D. Straat Deze toezegging heeft relatie met Motie 58. In Q4 wordt een nieuw Inkoop- en
aanbestedingsbeleid aangeboden

Ja

170 Raadscommissie 23-05-2022 7. Actieve informatie van het college Ontwikkelingen 'Brandweer
360'

Portefeuillehouder F. Streng zegt toe de raad te zullen informeren als
duidelijk is wat de consequenties van ‘Brandweer 360’ zijn voor het
Medemblikse brandweerkorpsen.

D. Straat Momenteel wordt er gewerkt aan een dekkingsplan. Het eerste concept wordt
medio juni gepresenteerd. Daarvoor wordt het plan eerst met de
postcommandanten van alle brandweerposten en de OR van de
Veiligheidsregio besproken. Eind 2023 zal het dekkingsplan voor zienswijze
worden aangeboden aan alle gemeenteraden. Na de zienswijze procedure
staat de vaststelling van het dekkingsplan door het Algemeen Bestuur
voorlopig gepland voor begin 2024. De gemeenteraden zijn onlangs door
middel van een brief geïnformeerd over het proces van het dekkingsplan. Als er
tussentijds ontwikkelingen zijn brengen wij de raad hiervan op de hoogte.

Ja

149 Gemeenteraad 25-11-2021 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Ingekomen stuk 1845 DOC-
21-460091  en DOC-21-
454604 Cat. III Toekomst
archief Stichting Oud
Wervershoof/Kunstcollecti
e Stichting Oud
Wervershoof

Het college wordt verzocht om nadere informatie of voorstellen te leveren. D. Straat informatie aangeleverd (uit ibabs gehaald) ja

132 Gemeenteraad 30-09-2021 D.1. Moties Vreemd aan de orde van de
dag

Motie (ingetrokken)
Opvang evacues uit
Afghanistan

De portefeuillehouder zegt desgevraagd toe dat als er ontwikkelingen zijn
richting Westfriesland of anderszins iets te melden valt, de raad wordt
geïnformeerd. Hierop is de motie ingetrokken.

D. Straat Wij informeren de raad als er ontwikkelingen zijn. ja

123 Gemeenteraad 08-07-2021 C.3. Kadernota 2022 (pfh. D. Kuipers)

Dienstverlening
overlastmeldingen

Door F. Streng (n.a.v. de motie Taken politie): als de landelijke trend van het
aantal overlastmeldingen doorzet, zal een voorstel aan de raad worden
aangeboden, om de dienstverlening aan de inwoners op dit punt goed te
blijven uitvoeren en hiervoor capaciteit en financiën beschikbaar te stellen.

D. Straat In de begroting 2023 is door de gemeenteraad budget beschikbaar gesteld om
de BOA handhavingscapaciteit te vergroten met als doel de BOA
dienstverlening zorgvuldig te blijven uitvoeren.

ja

111 Informatienota Aanpak van
ondermijning op Westfries
niveau DOC-21-341105

Kernboodschap: Westfriese gemeenten starten met een gezamenlijke
aanpak tegen ondermijnende criminaliteit.
De raad wordt in Q2 2021 geinformeerd over de verdere ontwikkelingen en
projectresultaten.

D. Straat Raad is geïnformeerd over de ontwikkelingen en projectresultaten via het
jaarverslag uitvoeringsprogramma Handhaving & Veiligheid 2021.

ja

61 Gemeenteraad 29-10-2020 D.1. Moties Vreemd aan de orde van de
dag

De motie “Vastleggen
afspraken ruimtelijke
ontwikkelingen in
grensgebieden”

A. van Langen: zal de raad informeren over het antwoord op de vraag van T.
Berlijn m.b.t. de ontwikkeling van datacentra
 er is een petitie gestart uit Middenmeer maar veel inwoners van
Medemblik steunen dit. Wat is de mening van het college hierover?

D. Straat  Het college heeft eind 2020 een zienswijze in tegen het
ontwerpbestemmingsplan voor de uitbreiding van Agriport ten behoeve van
datacenters ingediend. Ook de Westfriese gemeenten dienden gezamenlijk een
zienswijze in bij de gemeenteraad van Hollands Kroon. In Q1 2021
informeerden wij de raad per informatienota over de zienswijzen.

ja

21 Gemeenteraad 28-11-2019 C.1. Rvs - Belastingverordeningen 2020
(DOC-19-189873) (Pfh: Dirk Kuipers)

Uitvoering heffing
Forensen- en
Verblijfsbelasting

Het college draagt er zorg voor dat per belastingjaar 2021 de forensen- en
verblijfsbelasting voor niet ingeschreven arbeidsmigranten geïnd zal worden
(voorbereidingen in 2020).

D. Straat Loopt. Heeft relatie met toezegging 189. Eerst moet de registratie geregeld
zijn. Dan pas kan belasting worden ingevoerd/geheven.

Nee
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13 Gemeenteraad 08-11-2018 4.6.b. Reactie op vragen door college Huisvesting
arbeidsmigranten

De portefeuillehouder zegt toe dat in Westfriese context gewerkt zal
worden aan integrale (handhavings)taken rondom arbeidsmigranten
 daarbij zal KOMPAS weer nadrukkelijk op de kaart gezet worden.

D. Straat De strategie handhaving huisvesting arbeidsmigranten is als prioriteit
opgenomen in het VTH-beleidsplan. In dit beleidsplan staat ook de integrale
werkwijze / werkafspraken met de ketenpartners beschreven. Het voormalige
project Kompas is geïntegreerd in de werkafspraken met de ketenpartners. Op
die manier wordt, net als in het project Kompas, integraal samengewerkt. Bij
complexe zaken wordt het Regionaal Informatie- en Expertisecentrum (RIEC)
ingeschakeld. In 2022 is een probleemanalyse ten behoeve van het op te
stellen nieuwe VTH-beleidsplan gemaakt. Hieruit blijkt dat er maar een deel
van de adressen in beeld is. Om daarvan een goed beeld te krijgen moeten we
een analyse van het kadaster uitvoeren, onderzoek doen meldingen van
mensen, kijken naar de verzoeken van handhaving, willekeurige controles doen
en ook kijken naar vakantieparken. Een actievere inzet op dit onderwerp zal
effect hebben op de benodigde capaciteit in de verdere keten. Vooral omdat er
sprake is van multi-problematiek (brandveiligheid, BRP inschrijven en
adresonderzoeken, belastingen). Met de huidige capaciteit kan deze extra
belasting niet worden opgevangen. Indien de inzet van toezicht en handhaving
wordt geïntensiveerd, zal voor de begroting 2024-2027 meer formatiebudget
gevraagd worden op de taakvelden die nu niet gedekt worden, zoals
belastingen en burgerzaken.
In Q2 van dit jaar ontvangt de raad een informatienota en/of organiseren wij
een informatiebijeenkomst.

Ja

120 Gemeenteraad 20-05-2021 A.6. Moties Vreemd aan de orde van de
dag (heeft relatie met motie 72)

Motie Uniform systeem
van publicatie
verkiezingsuitslagen

De portefeuillehouder zegt toe na te zien hoe de verschillen tussen
opkomstcijfers en uitslagen zoals bekendgemaakt door de gemeente en op
de site van de Kiesraad zijn ontstaan.

D. Straat  Door het Ministerie van Binnenlandse Zaken  is er een handreiking gemaakt
voor het publiceren van de verkiezingsbestand na de verkiezingen. Doelstelling
van die publicatie is om tot een grotere transparantie te komen rond de
verkiezingen. De verplichting om te publiceren is opgenomen in artikel N 12
tweede lid van de Kieswet en in artikel 17 g van de Tijdelijke wet verkiezingen
covid -19.

Vanuit de Kiesraad is elke gemeente gevraagd om een speciale link te
gebruiken waarop wordt gepubliceerd. Bij raadpleging vanuit de site van de
Kiesraad wordt dan gebruik gemaakt van die link. Hierdoor is er een uniforme
werkwijze ontstaan voor alle gemeenten.
Vanuit het Ministerie van Binnenlandse Zaken wordt er gemonitord of de
gemeente alles op hun site hebben staan.

Ja

96 Gemeenteraad 18-02-2021 C.3. Kadernota's 2022 gemeenschappelijke
regelingen, bestuursvoorstel Omgevingswet Veiligheidsregio

Kadernota's 2022
gemeenschappelijke
regelingen,
bestuursvoorstel
Omgevingswet
Veiligheidsregio

F. Streng zal stappen zetten om de communicatie met de raden over de
geldstromen en de benodigde investeringen in de toekomst beter op peil te
krijgen.

D. Straat Dit is een doorlopend proces. Wij informeren de raad als er ontwikkelingen
zijn.

ja

198 Raadscommissie 12-12-2022 4.3. Bespreeknotitie Exploitatie en beheer
MFA's en sporthallen

Werkbezoek gemeentelijk
sportbedrijf in andere
gemeente

Wethouder G. Gringhuis zegt toe dat hij bereid is om een werkbezoek te
organiseren bij een ander gemeentelijk sportbedrijf, bijvoorbeeld in
Heerhugowaard of Langedijk.

G. Gringhuis Op 10 februari 2023 vond een werkbezoek aan sportbedrijf Heerhugowaard
plaats

ja

183 Raadscommissie 15-09-2022 11.2. RKC-onderzoek informatieveiligheid Informatieveiligheid De heer Gringhuis zegt toe dat er 2x per jaar informatie zal worden verstrekt
aan raad en commissie over de status van de voortgang van aanpak van
informatieveiligheid in het gemeentehuis.

G. Gringhuis Met de griffie afstemmen om in maart/april een geheime informatieavond te
organiseren. Mocht het presidium niet met de geheimhouding instemmen dan
zal rond deze tijd een informatienota worden verstrekt aan de raad.

ja

95 Gemeenteraad 18-02-2021 C.3. Kadernota's 2022 gemeenschappelijke
regelingen, bestuursvoorstel Omgevingswet Veiligheidsregio

Kadernota's 2022
gemeenschappelijke
regelingen,
bestuursvoorstel
Omgevingswet
Veiligheidsregio

F. Streng zal aandacht vragen bij DeSom voor de mogelijkheden om als
uitvoeringsorganisatie te gaan functioneren. Daarbij zal in het AB een eerder
onderzoek hiernaar betrokken worden. Als er wijzigingen komen, volgt er
een raadsvoorstel.

G. Gringhuis Dhr. Streng heeft op 24 maart 2021 in de Algemeen Bestuur vergadering van
SSC DeSom dit punt besproken. Als vervolgactie is het regionale project “Stip
op de horizon” gestart. Hierin zijn alle deelnemers van SSC DeSom
vertegenwoordigd.

ja

50 Onderzoek samenvoeging
budget Leefbaarheid en
AKB

Infonota 4-4-20: Onderzoek of de nadere regels budget Leefbaarheid en de
nadere regels van het Activiteiten-en Kernenbudget samengevoegd kunnen
worden tot één (aangepaste) AKB-regeling. Aanbeveling uit de evaluatie is
te onderzoeken of het mogelijk is de nadere regels budget Leefbaarheid en
de nadere regels van het Activiteiten-en Kernenbudget samen te voegen tot
één (aangepaste) AKB-regeling. Dit onderzoek voert het college najaar 2020
uit
 de raad wordt geinformeerd als het onderzoek is afgerond.

G. Gringhuis Deze toezegging is gepland voor Q1 2024. nee

ID Bron Onderwerp Omschrijving Portefeuillehouder Stand van zaken Afgedaan
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203 Raadscommissie 12-01-2023 7.3. Vaststellen Gemeentelijk Verkeers-
en Vervoersplan (GVVP) (pfh. H. Nederpelt)

Meenemen inspraak en
ingekomen reacties

Desgevraagd zegt de portefeuillehouder toe dat ook de ingezonden stukken
op het GVVP en de inspraak vanavond wordt meegenomen in de integrale
afweging van de prioriteitstelling.

H. Nederpelt Wordt meegenomen in de GVVP ja

201 Raadscommissie 12-01-2023 7.2. Beleidskaders openbaar groen (pfh.
H. Nederpelt)

Kaartje groengebieden Toegezegd wordt dat een kaartje wordt verstrekt waarop de drie in de
beantwoording genoemde groengebieden (Kreekbos, Ecozone Wervershoof
en Pronkvliet) staan aangegeven.

H. Nederpelt Is opgenomen in het beleidskader Openbaar Groen ja

190 Gemeenteraad 10-11-2022 4.b.2c. Reactie college Motie Medembliks Isolatie
Fonds

Bij de motie “Medembliks Isolatie Fonds” (bijlage L): het warmtefonds zal
nog beter op de kaart gezet worden (H. Nederpelt). Deze motie is
ingetrokken.

H. Nederpelt Dit is meegenomen in de wekelijkse nieuwsbrief. Ook is dit meegenomen in de
energiebespaarkrant, die bij alle inwoners is bezorgd.
Daarmee is deze toezegging afgedaan.

ja

177

Gemeenteraad 14-07-2022 C.4. Kadernota 2023 (pfh. D. Kuipers) Motie
Weerstandsvermogen

Wethouder Nederpelt zegt toe dat de quick wins waar mogelijk versneld in
kaart worden gebracht. Voorts is het college bereid om de adviezen bij het
raadsvoorstel over het actualiseren van het beleid m.b.t. het
risicomanagement te betrekken.

H. Nederpelt Aan deze toezegging is voldaan bij de totstandkoming van het nieuwe
risicomanagementbeleid dat in december 2022 is vastgesteld door de Raad.
De quick wins zullen zich laten zien (voor de raad) bij de totstandkoming van de
jaarstukken 2022, omdat we dan op basis van het nieuwe beleid onze
weerstandscapaciteit berekenen.

ja

171 Raadscommissie 23-05-2022 8.1. Aanvulling regeling huishoudens met
medische indicatie (pfh. D. Kuipers)

Aanpassing toelichting
'keuzemogelijkheid 4'

Portefeuillehouder Kuipers zegt desgevraagd toe te zullen kijken of de
toelichting op ‘keuzemogelijkheid 4’ op het formulier aangepast kan worden
c.q. aanpassing behoeft.

H. Nederpelt Het formulier is van de website af en is vervangen. ja

167 Gemeenteraad 14-04-2022 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Toezegging gesprek
portefeuillehouder Verkeer
omwonenden in
Opperdoes

De heer Berlijn geeft aan dat in november 2021 een toezegging is gedaan
dat de portefeuillehouder Verkeer in overleg zou gaan met omwonenden in
Opperdoes. Dit is nog niet gebeurd. De voorzitter zal hier navraag naar doen
in het college en de raad informeren.

H. Nederpelt Donderdag 8 december vond gesprek plaats tussen bewoner(s) en pfh
Nederpelt, is verwerkt in ibabs, staat op afhandelen en op Hans Wammes

ja

165 Gemeenteraad 14-04-2022 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Ingekomen stuk div.
bewoners over zorgen
Meerlaan (DOC-22-508395)

Gevraagd wordt een informatienota te leveren over de verdere gang van
zaken in dit dossier. Hierbij wordt nadrukkelijk verzocht te kijken naar de
parkeermogelijkheden en –problemen.

H. Nederpelt Het plan voldoet aan de parkeernorm. In de oude situatie was er voor het café
en de bestaande woning op papier een parkeernorm van 25,85. In de nieuwe
situatie zijn er 10 parkeerplaatsen nodig. In de nieuwe situatie zijn er minder
parkeerplaatsen nodig dan in de bestaande situatie.
In de huidige situatie zijn nog twee openbare parkeerplaatsen, die zijn nu niet
in de berekening meegenomen. Maar deze worden ruim gecompenseerd door
de aanleg van 5 nieuwe parkeerplaatsen voor het nieuwe pand.
Het plan voldoet hierdoor aan de parkeernormen.

ja

161 Gemeenteraad 17-02-2022 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Ingekomen stuk 1904
(Rapport RKC
weerstandsvermogen) Z-21-
144415, DOC-21-474735

Het college wordt gevraagd nadere informatie of voorstellen te leveren. H. Nederpelt Informatienota met kenmerk DOC-22-553148  is naar de raad gegaan ja

157 Raadscommissie 13-01-2022 8.1. Keuzes nieuw beleid
programmabegroting 2022 en meerjarenraming 2023-2025 (pfh. D.
Kuipers)

Weg in Benningbroek De wethouder zegt toe dat het college met een informatienota zal komen
inzake het voorstel  over de weg in Benningbroek (alhoewel dit uitvoering is
en het niet gebruikelijk is dat het college op zo'n plan terugkomt).

H. Nederpelt De weg is ingericht volgens de geldende CROW normering. ja

156 Raadscommissie 17-01-2022 4.2. Kustvisie Noord-Hollandse
IJsselmeerkust (pfh. H. Nederpelt)

Lichtvervuiling windmolens De wethouder zegt toe in het eerstvolgende bestuurlijk overleg met
Hollands Kroon aandacht te vragen voor de lichtvervuiling van de
windmolens.

H. Nederpelt Is afgehandeld.  In december 2022 is een informatienota aan de Raad
verstuurd met de laatstse svz Hoornseweg (zie DOC-22-617680).

ja

155 Raadscommissie 17-01-2022 4.1. Maatwerk doelgroepen recycle-tarief
en vaststellen verordening tegemoetkoming medisch afval (pfh. D.
Kuipers)

Aanvraagprocedure
tegemoetkoming medisch
restafval

De wethouder zegt toe het aanvraagproces voor de tegemoetkoming van €
55 voor inwoners met medisch restafval zo eenvoudig mogelijk te maken
waarbij ook een voorbeeldformulier op de website zal worden geplaatst.

H. Nederpelt Een aanvraagformulier op de website is voor de regeling 2022-
tegemoetkoming medisch afval gebruikt.

ja

154 Raadscommissie 17-01-2022 4.1. Maatwerk doelgroepen recycle-tarief
en vaststellen verordening tegemoetkoming medisch afval (pfh. D.
Kuipers)

Papieren versie
afvalkalender

•    De wethouder zegt toe bij de “veelgestelde vragen” op de website op te
nemen dat via het 0800-nummer van HVC ook een papieren versie van de
afvalkalender kan worden gevraagd.

H. Nederpelt  Op de website van HVC staat dat een geprinte afvalkalender kan worden
opgevraagd bij de klantenservice via het 0800 nummer
https://www.hvcgroep.nl/zelf-regelen/veelgestelde-vragen. R

ja

144
Raadscommissie 11-11-2021 8.2. Belastingverordeningen 2022 (pfh. D.

Kuipers)

Rekenvoorbeeld
afvalstoffenheffing op
website gemeente

In het kader van de Afvalstoffenheffing 2022 heeft de portefeuillehouder
toegezegd dat er op de website van de gemeente een overzicht met
rekenvoorbeeld komt.

H. Nederpelt
De toezegging kan worden afgedaan. Het rekenvoorbeeld staat online op:

https://www.medemblik.nl/aanvragen-en-regelen/recycle-tarief. 
Ja

121

Raadscommissie 28-06-2021 4.1. Vaststellen beleidsregels huisvesting
buitenlandse werknemers (pfh. H. Nederpelt)

Op de vraag welke aanbevelingen van het Aanjaagteam nu al worden
uitgevoerd antwoordt  de portefeuillehouder: Er zijn dermate veel
aanbevelingen, dat is lastig aan te geven. We kunnen wel daar over een half
jaar een informatienota voor aanleveren.

J. Broeders Het opstellen van een informatie moet nog opgepakt worden. Gezien
capaciteitsprobleem is dit nog niet gelukt.

Nee

70 gemeenteraad 26 november 2020 Ontwerpbeleid huisvesting
buitenlandse werknemers -
Verblijfsbelasting

H. Nederpelt: zal – los van het beleidsvaststelling volgend jaar - in Q2 van
2021 een informatienota leveren waarin een grofmazige analyse wordt
gegeven m.b.t. de kostendekkendheid van de verblijfsbelasting (hoe
verhouden de kosten zich tot de opbrengsten).

H. Nederpelt is afgehandeld met informatienota DOC-21-476188 (28-12-2021) en in in
commissie van 6 oktober 22 ook gemeld.

ja

ID Bron Onderwerp Omschrijving Portefeuillehouder Stand van zaken Afgedaan
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172

Raadscommissie 23-05-2022 8.1. Aanvulling regeling huishoudens met
medische indicatie (pfh. D. Kuipers)

Terminologie in
communicatie

Portefeuillehouder Kuipers zegt desgevraagd toe dat in de communicatie
niet meer gesproken zal worden van ‘incontinentiemateriaal’, maar dat er in
het vervolg – omdat het ook over bijv. insulinemateriaal of afval van
stomamateriaal – gesproken kan worden van ‘medisch afval van
huishoudens’.

H. Nederpelt Er wordt alleen nog maar gesproken over medisch afval. ja

164 Gemeenteraad 10-03-2022 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Project Hoornseweg en
GVVP (DOC-22-501356)

Het college wordt verzocht om nadere informatie of voorstellen te leveren.
De wens is dat er stappen gezet worden om het probleem op te lossen.

H. Nederpelt In december is Informatienota aan de Raad met de laatstse svz Hoornseweg
voorgelegd zie DOC-22-617680

ja

134 Gemeenteraad 28-10-2021 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen

Ingekomen stuk 1813
Groenverzorging
Verversgilde en
Lakenkopersgilde
Medemblik (DOC-21-
445231)

Het ingekomen stuk is geplaatst in categorie III (het college verzoeken om

nadere informatie of voorstellen te leveren).

H. Nederpelt 

Er is gestart met het beloofde groenonderhoud (inzaaien) aan de grasstrook.

Beplanting volgt komende weken.

ja

176

Gemeenteraad 23-06-2022 A. Algemeen Ingekomen stuk 2019 (brief
inwoners Hoornseweg over
project Hoornseweg)  DOC-
22-542901

N.a.v. de toezegging van wethouder Van Langen wordt het ingekomen stuk
in categorie III geplaatst.

H. Nederpelt Is afgehandeld.  In december 2022 is een informatienota aan de Raad
verstuurd met de laatstse svz Hoornseweg (zie DOC-22-617680).

ja

202 Raadscommissie 12-01-2023 7.1. Verordening fysieke leefomgeving 2e
tranche en Algemene plaatselijke verordening 2023 (pfh. J. Broeders
en D. Straat)

Overbodige en niet
kloppende bepalingen APV

De heer Broeders zegt toe dat hij in overleg gaat met de burgemeester om
te kijken of er een voorstel kan komen om de raad in overleg te gaan over
de APV teneinde deze door te nemen en deze te schonen en/of overbodige
danwel niet kloppende artikelen te verwijderen.

J. Broeders Overleg  met BM heeft plaatsgevonden. Bijeenkomst om APV door te nemen
is/wordt gepland

ja

200 Gemeenteraad 22-12-2022 B.1. Bestemmingsplan Wognum-
Bloesemgaerde Noord (pfh. J. Broeders)

Toezeggingen nav motie Hamerstuk is nav motie als bespreekstuk behandeld.

De portefeuillehouder zegt toe.
- Wat betreft een veilige route voor het fietsverkeer langs een oprit: in de
detailtekeningen in het bestemmingsplan is dat nog niet goed
uitgedetailleerd. Het bestemmingsplan biedt de ruimte dat alsnog te doen
en tegemoet te komen aan de zorg van de betreffende inwoner. Dat zal het
college ook doen.
- Wat betreft de onderneming aan de Westeinderweg. Hij gaat op dit
moment, nu er een bezwaarprocedure loopt, nog niet het gesprek aan gaan
over de intrekking van de vergunning. Wel is er een ander zorgpunt bij
betrokkenen, nl. de uitbreiding aan de achterzijde. Daar is een
principeverzoek voor ingediend, het college is voornemens daar positief op
te reageren.

J. Broeders feb 23: gesprek met bewoner moet nog plaatsvinden Nee

199 Raadscommissie 08-12-2022 6. Actieve informatie van het college Opperdoes (woningbouw
en supermarkt)

De heer Broeders zegt desgevraagd toe in de volgende vergadering
informatie te verstrekken over de ontwikkelingen/stand van zaken rond de
vertrokken supermarkt en woningbouw in Opperdoes.

J. Broeders Actieve informatie gegeven in de commissie van 12 januari 2023. ja

187 Raadscommissie 10-10-2022 4.3. Rvs Vaststelling bestemmingsplan
'Beldersweg 25 Andijk' (pfh: J. Broeders)

Overleg Wabo KBG over
wijze van participatie

De heer Broeders zegt toe dat hij met de Klankbordgroep Wabo en de
vakambtenaar in gesprek wil gaan over de wijze van participatie bij
ruimtelijke plannen.

J. Broeders Wordt meegenomen in nota kostenverhaal en grondbeleid. Themabijeenkomst
vindt plaats op 24 april 2023.

ja

186 Raadscommissie 10-10-2022 4.2. Rvs Vaststelling bestemmingsplan
Grote Zomerdijk 4a, Wognum (pfh: J. Broeders)

Benamingen
kostenverhaal, o.a. voor
wat betreft de
Westfrisiaweg

De heer Broeders zegt toe dat hij bereid is om eens te kijken naar de
benamingen in het kostenverhaal, met name voor wat betreft de bijdrage
voor de Westfrisiaweg.

J. Broeders Deze toezegging krijgt een plek in de nota Kostenverhaal. De nota
kostenverhaal staat 22-6-23 op de BTA

Nee

181 Raadscommissie 15-09-2022 9.3. Raadsvoorstel vaststelling BP
Centrumplan Woningbouw Abbekerk (pfh. J. Broeders)

Tijdig in kaart brengen
mogelijkheden nieuwe
Huisvestingswet

De portefeuillehouder zegt toe tijdig in kaart te brengen welke
mogelijkheden de nieuwe Huisvestingswet gaat bieden (indien deze
aangenomen wordt door de Tweede en Eerste Kamer) om woningen toe te
wijzen aan eigen inwoners.

J. Broeders In behandeling. Wordt meegenomen in de uitwerking over zelfbewoningsplicht
en voorrangsregeling bewoners

nee

178 Gemeenteraad 14-07-2022 C.4. Kadernota 2023 (pfh. D. Kuipers) Motie Openbare toiletten
in het stadshart Medemblik

Wethouder Broeders zegt bij de motie “Openbare toiletten in het stadshart
van Medemblik” (bijlage F) toe dat het college na het zomerreces een
informatienota levert over de situatie rond openbare toiletvoorzieningen
incl. de kosten die nodig zijn en informatie over de mogelijkheden van
heropening van het openbare toilet in de havens.

J. Broeders Loopt, collegevoorstel incl informatienota zijn in voorbereiding. Nee

175

Raadscommissie 16-06-2022 4.1. Vaststellen Generiek afwegingskader
voor woningbouwinitiatieven 2022

Opnemen alternatieve
woonvormen in nieuw
afwegingskader

Portefeuillehouder A. van Langen zegt toe dat zij bereid is om in het
regionaal overleg VVRE de mogelijkheid van het opnemen van alternatieve
woonvormen in het nieuwe afwegingskader ter discussie in te brengen.

J. Broeders Op dit moment is een actualisatie van het regionale afwegingskader nog niet
aan de orde. Wanneer dit actueel wordt, zullen wij dit inbrengen in het proces.

Nee
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169 Gemeenteraad 12-05-2022 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Brief aan Stichting
Stadsraad Medemblik over
diverse onderwerpen (DOC-
22-508365)

De beantwoording is geplaatst door de raad in categorie III. Het college
wordt verzocht om nadere informatie of voorstellen te leveren. Ingekomen
stuk 1980 (Beantwoording schrijven St. Stadsraad Medemblik)
wordt in categorie III geplaatst. Gevraagd wordt met betrekking tot het
onderwerp ‘openingstijden Kwikkelsebrug’ een informatienota te leveren
wanneer de overeenkomst met Stadshavens eindigt en nieuwe afspraken
hierover aan de orde kunnen zijn en college en raad hierover van gedachten
kunnen wisselen.

J. Broeders Contract wordt met half jaar verlengd vanaf 1 april. Onderhandeling worden in
tussentijd opgestart.

Nee

148 Gemeenteraad 25-11-2021 D.1. Moties Vreemd aan de orde van de
dag

Motie Zelfbewoningsplicht
en anti-speculatie beding

Bij de beraadslagingen zegt de wethouder toe dat het college werkt aan de
uitvoering van de motie die de raad 18 maart 2021 heeft aangenomen
(Zelfbewoningsplicht)
 er komt een raadsvoorstel, naar verwachting kan dat in februari 2022
behandeld worden.

J. Broeders Is in behandeling, informatie richting raad volgt. nee

143 Raadscommissie 17-01-2022 1. Opening Uitwerking beleid: Wonen
in bijgebouwen en splitsing
van hoofdgebouwen

Nadere kaderstelling inzake wonen in bijgebouwen/splitsen
hoofdgebouwen.   Dit stond op de BTA voor raadsvergadering 27-01. Is
geschrapt. Er wordt in december een informatienota geleverd.

J. Broeders afgehandeld zie actieve informatie 17-1-22 ja

142 Gemeenteraad 04-11-2021 4.b.2. Beraadslagingen 1e termijn
Motie Onderweg naar

morgen, bijlage L)

F. Streng: zal vóór de verkiezingen informatie geven over de besteding van
gelden die onder “havens” vallen (ter uitvoering van een eerder
aangenomen motie).

J. Broeders
In Q3 2023 vindt er een bijeenkomst plaats met de nieuwe directeur van de

stadshavens. Daarbij wordt (oa) op het uitgevoerde onderzoek ingegaan. 
Nee

141 Gemeenteraad 04-11-2021 4.b.2. Beraadslagingen 1e termijn
Motie Deregulering, bijlage

CC

A. van Langen: zal de motie bij de ontwikkeling van nieuw beleid betrekken,
zodat dit beleid strookt met de geest van deze motie, mits dit pragmatisch is
en past binnen wettelijke en beleidskaders.

J. Broeders
Afgehandeld. De Verordening Fysieke Leefomgeving 2e tranche is dit jaar aan

de raad voorgelegd. 
ja

140 Gemeenteraad 04-11-2021 4.b.2. Beraadslagingen 1e termijn Motie Onderzoek
gedeeltelijk verkoop van
het gemeentelijk vastgoed,
bijlage AA

J. Fit: zal de raad informeren over wat de drie strategische panden zijn en
waarom het college deze panden als strategisch beschouwt.

J. Broeders Twee van de panden zijn inmiddels verkocht (Dorpsstraat 8, Abbekerk en
Stationsbuurt 3 Benningbroek). Het derde pand is aangekocht met
onderliggende grond, in verband met de aanleg van een fietsverbinding tussen
Nibbixwoud en Zwaagdijk-West. Het resterende deel van de koopsom, ad. €
150.000,-, wordt pas betaald als de bewoonster het pand verlaat en het pand
wordt opgeleverd.

ja

139 Gemeenteraad 04-11-2021 4.b.2. Beraadslagingen 1e termijn Motie Onderzoek
gedeeltelijk verkoop van
het gemeentelijk vastgoed,
bijlage AA

J. Fit: onderdeel van de voorstellen m.b.t. nieuw beleid is dat voorstellen
worden gedaan om geld beschikbaar te stellen voor het ontwikkelen van
strategisch vastgoedbeleid in 2022.

J. Broeders Deze toezegging krijgt een plek in de nota Vastgoedbeleid. De nota staat 22-6-
23 op de BTA

ja

129 Gemeenteraad 09-09-2021 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Ingekomen stuk 1775 van
Bovisie, optionele
uitbreiding woningbouw
Onderdijk

Het college zegt daarbij toe een informatienota te leveren, die aangeeft op
welke wijze het college reageert op principeaanvraag Onderdijk Knoe.

J. Broeders Locatie gaat mee in stedenbouwkundige verkenning Wervershoof. Er is nog
geen quickscanformulier ingediend voor de overlegtafel.

Nee

124 Gemeenteraad 08-07-2021 C.4. Lentenota 2021 (pfh. D. Kuipers).. Bijeenkomst Havenbedrijf Door F. Streng: in het najaar wordt een bijeenkomst georganiseerd waarin
aan de raad m.b.t. het Havenbedrijf wordt gepresenteerd: waar komen we
vandaan? Waar staan we nu? Waar gaan we naartoe?

J. Broeders Zie ook toezegging 142. Deze mag daarom van de lijst af. ja

115 Raadscommissie 29-04-2021 2. Vaststelling agenda Informatienota n.a.v.
bespreeknotitie GB over
het respecteren van het
kader van 30% bouwen in
kleine kernen

Bij de behandeling van de bespreeknotitie van GemeenteBelangen (Het
kader van 30% bouwen in kleine kernen respecteren) heeft de wethouder
toegezegd hetgeen over dit agendapunt in de notulen van de
raadscommissie is opgenomen, om te bouwen naar een informatienota,
samen met de griffie.

J. Broeders Dit komt aan de orde in de woonvisie, het afwegingskader en de meerjaren
woningbouwplanning. Is onderdeel van de themabijeenkomst van 3 april 2023.

ja

110 Informatienota
Aanbevelingen
Rekenkamer over
prestantieafspraken met
woningcorporaties (2021-
2024) DOC-20-332821

Aangegeven wordt op welke wijze de aanbevelingen van de Rekenkamer
zijn uitgevoerd. Vervolg: de raad is bevoegd wat betreft de actie: evaluatie
van de urgentieverordening (regio, start Q1). De raad stelt de verordening
vast, het college is belast met de voorbereiding. Dit loopt via het pfh-overleg
VVRE

J. Broeders Urgentieverordening wordt in de raad van 1-6-23 behandeld (zie BTA) ja

109 Informatienota
Aanbevelingen
Rekenkamer over
prestantieafspraken met
woningcorporaties (2021-
2024)

Doel informatienota is aangeven wijze waarop de aanbevelingen van de
Rekenkamer zijn uitgevoerd. Vwb de uitvoering van de prestatieafspraken:
jaarschijf 2021 (start Q1), onderzoek maatschappelijke behoefte (start Q2)
en onderzoek woonlasten (start Q3) is het college bevoegd maar krijgt de
raad gelegenheid input te leveren. Na afloop wordt de raad geinformeerd
over de uitkomst.

J. Broeders Zie informtienota van 15 februari 2022 (zie ook toezegging nr 110) ja
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Gemeenteraad 18-03-2021 C.1. Vaststelling woningbouwprogramma
2021 (pfh. A. van Langen)

Vaststelling
woningbouwprogramma
2021

Bij de beraadslagingen doet de portefeuillehouder de volgende toezegging:
-    De raad wordt geïnformeerd over de toekenningsprocedure voor
woningen op locatie De Kaag.

J. Broeders 3 april wordt in een besloten bijeeenkomst met de raad onder andere
gesproken over het meerjarenprogramma. Dit staat 1-6-23 geagendeerd voor
de raad (zie BTA)

ja

77 Raadscommissie 03-12-2020 7. Actieve informatie van het college Zienswijze
ontwerpbestemmingsplan
Uitbreiding Agriport A7
Hollands Kroon

De wethouder zegt toe dat deze zienswijze wordt gedeeld met de raad/cie
in combinatie met een informatienota.

J. Broeders Zienswijze is in ibabs geplaatst en toezegging is op afhandelen gezet ja

56 Gemeenteraad 24-09-2020 C.2. Vaststellen Uitvoeringsprogramma
Pact van Westfriesland 7.1 (pfh. F. Streng)

Vastleggen afspraken
ruimtelijke ontwikkelingen
in grensgebieden

De wethouder A. van Langen doet de volgende toezegging bij de motie
“Vastleggen afspraken ruimtelijke ontwikkelingen in grensgebieden”:
De wethouder zal informeren op welke wijze de Omgevingsdienst NZK en de
Omgevingsdienst NHN met elkaar overleggen en elkaar informeren
 mogelijk kan de gemeente daar z’n voordeel mee doen waar het gaat om
ruimtelijke ontwikkelingen in grensgebieden.

J. Broeders Beide Omgevingsdiensten hebben eigen taken en weten elkaar weten te
vinden als dat nodig is voor bepaalde dossiers.

ja

49 Gemeenteraad 02-07-2020 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Brandbrief woningbouw
kern Wervershoof,
Dorpsraad Wervershoof

Ingekomen stuk DOC-20-263111, De raad heeft de brief naar cat. III
verplaatst (het college verzoeken om nadere informatie of voorstellen te
leveren)

J. Broeders We komen binnenkort met een meerjarenprogramma woningbouw.
Themabijeenkomst is in april 2023. Hierin zitten ook deze keuzes verwerkt.

ja

10 Gemeenteraad 22-02-2018 D.2. Moties Vreemd aan de orde van de
dag

Perceel Balkweiterhoek 67a
Zwaagdijk-West

M.b.t. perceel Balkweiterhoek 67a Zwaagdijk-West zegt de wethouder toe
dat de gemeente in gesprek is met de provincie over dit perceel en wordt
betrokken bij het proces. De provincie onderzoekt de opties m.b.t. dit
perceel en verricht taxaties. De wethouder zegt toe dat de raad (via de
actieve informatie of via een informatienota) op de hoogte wordt
gehouden. Daarbij zal ook antwoord gegeven worden op de volgende
vragen:
-  Wanneer is een woonbestemming gegeven aan het huis? (is er geen
sprake van een agrarische bestemming?)
-   Kan er sprake van zijn dat het perceel gebruikt wordt voor een verlenging
van Zevenhuis?

J. Broeders Achterhaald door de realiteit. Brief naar provincie gestuurd
(https://portal.ibabs.eu/ListEntry/View/6b3f0149-e1bb-4c85-9884-
1cd8225e21bf?returnUrl=%2FListReport%2FView%2F55a67657-751b-488f-
938d-31c4a7f557b4 )

ja

24 Raadscommissie 12-12-2019 9.3. Raadsvoorstel Kaderstelling
Weeshuisgronden Medemblik (pfh. A. van Langen)

Kaderstelling
Weeshuisgronden

Bij de uitvoering van het besluit kaderstelling Weeshuisgronden wordt
aandacht besteed aan:
• Variatie in woningen
• Ontsluiting D noordelijker realiseren (langs de sloot) bestuderen als optie
• Molen als thema meenemen (als suggestie)
• Alternatieven in de bouw (knarrenhof, CPO, etc.) meenemen + actief
onder de aandacht brengen
• Ruimte voor bouw voor middengroepen
 overleg met corporaties
• Aandacht voor uitdagende architectuur aan de randen

J. Broeders Toezegging is achterhaald door de tijd. Het concept bestemmingsplan ligt
momenteel ter inzage

ja

188 Raadscommissie 10-10-2022 4.3. Rvs Vaststelling bestemmingsplan
'Beldersweg 25 Andijk' (pfh: J. Broeders)

Voorkomen gedateerde
teksten in toelichting
bestemmingsplan

De heer Broeders zegt toe dat hij gaat proberen om in de toekomst te
voorkomen dat er in de toelichting bij de bestemmingsplannen teksten
staan die gedateerd zijn.

J. Broeders ja verwerkt in ibabs op afgedaan en H wammes gezet (EB) ja

174 Raadscommissie 16-06-2022 4.1. Vaststellen Generiek afwegingskader
voor woningbouwinitiatieven 2022

Opnemen aparte
subcategorie voor
betaalbare starters
koopwoningen in nieuw
afwegingskader

Portefeuillehouder A. van Langen zegt toe dat zij bereid is om in het
regionaal overleg VVRE de mogelijkheid van het opnemen van een aparte
subcategorie voor betaalbare starters koopwoningen in het nieuwe
afwegingskader ter discussie in te brengen.

J. Broeders Op dit moment is een actualisatie van het regionale afwegingskader nog niet
aan de orde. Wanneer dit actueel wordt, zullen wij dit inbrengen in het proces.
Dit onderdeel wordt meegenomen in discussie rondom de meerjaren
woningbouwprogramma (BTA: 1-6-23)

ja

173

Gemeenteraad 02-06-2022 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Ingekomen stuk 1994
Nieuw
woningbouwinitiatief (DOC-
22-498902)
Markerwaardweg/
Westerzeedijk

Het college wordt verzocht om een informatienota te leveren. J. Broeders We nemen dit op dit moment niet in behandeling. Naar de initiatiefnemers is
een brief  gestuurd op 5 januari 2023 (DOC-23-630171).

ja

162 Raadscommissie 28-02-2022 8.1. Rvs Communicatie- en
participatiestrategie Omgevingsvisie (pfh. A. van Langen)

Deelname provincie in
groep stakeholders

Aan de portefeuillehouder is gevraagd of zij ideeën heeft over hoe de stem
van de inwoner ook in de provincie gehoord kan worden en hoe dit
verankerd zou kunnen worden in de communicatie- en participatiestrategie
en uitgewerkt kan worden in het plan van aanpak. Door de
portefeuillehouder is toegezegd dat het college de inspanning zal doen om
de provincie te bewegen deel te nemen in de groep van stakeholders.

J. Broeders Opgenomen in projectplan opstellen omgevingsvisie. BTA Q3 23 Nee
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Gemeenteraad 20-05-2021 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen De Commandeur Wognum N.a.v. ingekomen stuk 1659:
Het college wordt verzocht om nadere informatie of voorstellen te leveren.

J. Broeders Met document DOC-21-390793 zijn er raadsvragen gesteld over de brief van de
ontwikkelcombinatie die voornemens is de locatie 'De Commandeur' te
ontwikkelen. Met de beantwoording daarvan verstrekte het college nadere
informatie over onze aanpak van woningbouw in Wognum in het algemeen en
de locatie Commandeur in het bijzonder. In de beantwoording gaan we ook in
op het aanbod van de ontwikkelcombinatie om de ambtelijke organisatie te
ontzorgen bij de ontwikkeling.

Op 3 april 2023 vindt een vertrouwelijke thema-avond met de raad plaats om
de woningbouwprogrammering te bespreken,deze toezegging vormt daar een
onderdeel van.

ja

114
Raadscommissie 29-04-2021 8.4. Risicoscan grondexploitaties bij
jaarrekening 2020 (pfh. A. van Langen)

Themabijeenkomst
Grondbeleid

De wethouder zegt toe dat zij met een thema avond over het grondbeleid
aan de gang gaat, wellicht in combinatie met de resultaten van het
stedenbouwkundig onderzoek.

J. Broeders Is onderdeel van de themabijeenkomst op 3 april 2023 ja

98 Gemeenteraad 18-02-2021 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Ingekomen stuk doc. DOC-
21-352345 Woningtekort
starters

Het college wordt verzocht om nadere informatie of voorstellen te leveren. J. Broeders Wordt meegenomen in de woonvisie. Planning Q3/4-23 Nee

82 Gemeenteraad 21-01-2021 A.5. Ingekomen stukken en mededelingen Ingekomen stuk geplande
woningbouw Hauwert
(DOC-20-338476)

Cat. III, het college wordt verzocht om nadere informatie of voorstellen te
leveren

J. Broeders De anterieure overeenkomst is ondertekend (college 15-12-22). ja

79 Gemeenteraad 21-01-2021 B.1. Vaststelling bestemmingsplan
"Transformatie recreatieparken De Maar, De Kogge 1 en De Kogge 3
(pfh. A. van Langen)

Transformatie
recreatieparken De Maar,
De Kogge 1 en 3

A. van Langen: zal oplossingsgericht de adresseringsproblematiek oppakken. J. Broeders Adresseringsproblematiek is na het onherroepelijk worden van het
bestemmingsplan (14-12-22) opgepakt. 31-1-22 heeft het college besloten over
de straatnaam incl nummers voor De Maar. Voor de De Kogge is dit opgelost
door in overleg met de buurman  een nieuw huisnummer vast te stellen. In
plaats van nummer 23 (de recreatiewoningen op de Kogge hebben 23-1 t/m 23-
7) krijgt hij nu nummer 21A. Dat werkt de BAG nu uit.

ja

48 Gemeenteraad 02-07-2020 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen Nieuwbouwplan Vliethof in
Onderdijk

Ingekomen stuk DOC-20-271769, De raad heeft de brief naar cat. III
verplaatst (het college verzoeken om nadere informatie of voorstellen te
leveren)

J. Broeders De initiatiefnemer heeft op 10 september 2020 een reactie gekregen op de
brief.

ja

27 Gemeenteraad 19-12-2019 C.3. Raadsvoorstel Kaderstelling
Weeshuisgronden Medemblik (pfh. A. van Langen)

Natuurvriendelijke oevers
woningbouw
Schepenwijk/Weeshuis

Bij de inrichting woningbouw Schepenwijk/Weeshuis c.q. bij overleg met
HHNK en stedebouwers zal de portefeuillehouder het onderwerp
natuurvriendelijke oevers aan de orde stellen als één van de onderdelen van
duurzaamheid en biodiversiteit.

J. Broeders Toezegging is achterhaald door de tijd. Het concept bestemmingsplan ligt
momenteel ter inzage

ja

102 Gemeenteraad 15-04-2021 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen

Stichting GGZ Noord-

Holland-Noord,

Ontwikkelingen jeugdzorg

N.a.v. ingekomen stuk 1619:

het college zal nadere informatie leveren aan de raad n.a.v. de brief van

GGZ over het krantenartikel in het Dagblad van WF van 17 maart (daarnaast

zijn regionale bijeenkomsten aangekondigd over JeugdzorgPlus)

Y. Nijsingh

De regionale bijeenkomsten jeugdzorg plus zijn geweest, en in de tussentijd is

er van alles gebeurd waardoor deze toezegging niet meer relevant is.

We voeren contractmanagementgesprekken met de GGZ, en als er dingen

spelen worden die daar besproken.

ja

204 Raadscommissie 16-01-2023 4.3. Regionaal beleidskader Zorg voor de
Jeugd 2022-2026 (pfh. Y. Nijsingh

Aandacht voor
laaggeletterdheid in
uitvoeringsplan

Wethouder Nijsingh zegt toe dat in het uitvoeringsplan aandacht zal worden
besteed aan laaggeletterdheid, in die zin dat in het uitvoeringsplan zal
worden opgenomen of dit wel of niet binnen de regio zal worden neergezet.

Y. Nijsingh Wij waarborgen de integraliteit. ja

197 Raadscommissie 12-12-2022 4.2. Verordening Beschermd Wonen en
Beschermd Thuis 2023 (pfh. Y. Nijsingh)

Evaluatie Wethouder Y. Nijsingh zegt toe dat er een evaluatie komt op het beleidsstuk
wat volgend jaar afloopt, dit zal gedurende 2023 worden geëvalueerd.
Tevens wordt toegezegd dat er een evaluatie zal komen van de Verordening
Beschermd Wonen en Beschermd Thuis 2023.

Y. Nijsingh Conform planning voor het einde van het jaar evaluatie. ja

196 Gemeenteraad 01-12-2022 D.1. Moties Vreemd aan de orde van de
dag

Motie v.o.d. CDA e.a.
Pleegzorg

Bij de beraadslagingen doet het college de volgende toezeggingen:
Er wordt schriftelijk teruggekomen op de (technische) vraag wat er gebeurt
als er een deel van het bedrag van € 2.500 per pleegkind dat vanuit het Rijk
beschikbaar is overblijft. Wordt dit terugbetaald of anderszins?

Y. Nijsingh Deze toezegging is afgedaan door actieve informatie in de commissie van 2
februari 2023

ja

195 Gemeenteraad 01-12-2022 D.1. Moties Vreemd aan de orde van de
dag

Motie v.o.d. CDA e.a.
Pleegzorg

Bij de beraadslagingen doet het college de volgende toezeggingen:
Het college zal in de terugkoppeling ook meenemen wat er kan worden
gedaan om te zorgen dat pleegouders beter worden
ondersteund door de organisaties die daarvoor gefaciliteerd worden.

Y. Nijsingh Deze toezegging is afgedaan door actieve informatie in de commissie van 2
februari 2023

ja

194 Gemeenteraad 01-12-2022 D.1. Moties Vreemd aan de orde van de
dag

Motie v.o.d. CDA e.a.
Pleegzorg

Bij de beraadslagingen doet het college de volgende toezeggingen:
Het college gaat aan de slag met de punten uit de motie en zal in de loop
van volgend jaar terugkomen met – zo nodig – een voorstel en/of een brede
terugkoppeling in een informatienota.

Y. Nijsingh Dubbel door aangenomen motie 121 pleegzorg ja
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Overzicht Toezeggingen februari 2023

193 Gemeenteraad 01-12-2022 C.1. Herfstnota 2022 (pfh. H. Nederpelt) Amendement schrap
externe kosten onderzoek
naar inzet ambtenaar "Zorg
en Veiligheid"

Bij de beraadslagingen doet het college de toezegging:
De kosten van het onderzoek naar de functionaris Zorg en Veiligheid zal een
bedrag van € 25.000 niet overschrijden en het college zal kijken of subsidie
mogelijk is, waardoor het bedrag nog lager kan worden.

Y. Nijsingh Het onderzoek door BMC loopt met als einddatum juni 2023. De kosten van
BMC passen binnen de 25.000,-.

ja

192 Gemeenteraad 10-11-2022 4.b.2c. Reactie college Amendement “Begrenzing
uitgaven Sociaal Domein

Bij het amendement “Begrenzing uitgaven Sociaal Domein” (bijlage F): het
college zal zo transparant mogelijk zijn in de informatieverstrekking
 de informatie die n.a.v. de informatiebijeenkomst over de begroting is
verstrekt aan T. Beerepoot over de uitgaven per afdeling, zal ook aan de
raad verstrekt worden (Y. Nijsingh)

Y. Nijsingh Toezegging afgedaan met informatienota Z-22-432833 DOC-22-617350. Op 23
januari 2023 tijdens de themabijeenkomst is hier ook op ingegaan (zie ook
toezegging 191).

ja

191 Gemeenteraad 10-11-2022 4.b.2c. Reactie college Amendement Begrenzing
uitgaven Sociaal Domein

Bij het amendement “Begrenzing uitgaven Sociaal Domein” (bijlage F): er
komt een overzicht waarin wordt vergeleken wat Medemblik per inwoner
betaalt aan het sociaal domein en wat andere West-Friese gemeenten en
Hollands Kroon hieraan betalen (Y. Nijsingh).

Y. Nijsingh Toezegging afgedaan met informatienota Z-22-432833 DOC-22-617350 ja

184 Gemeenteraad 29-09-2022 C.3. Nota wonen en zorg 2022 Nota wonen en zorg 2022
Bij ag.pt. C.3: de cijfers die in (documenten bij) het raadsvoorstel Nota
wonen en zorg 2022 worden genoemd worden geactualiseerd (geldt voor
bv. Bouwmonitor, locale woonvisie)

Y. Nijsingh
De nota wonen en zorg is op 29 september 2022 aangenomen met een
amendement. De gevraagde aanpassingen zijn gedaan. De bijbehorende zaak is
Z-22-413446. De nota is inmiddels gepubliceerd.

ja

184 Gemeenteraad 29-09-2022 C.3. Nota wonen en zorg 2022
Nota wonen en zorg 2022 Bij ag.pt. C.3: de cijfers die in (documenten bij) het raadsvoorstel Nota

wonen en zorg 2022 worden genoemd worden geactualiseerd (geldt voor
bv. Bouwmonitor, locale woonvisie)

Y. Nijsingh Er is toegezegd in de toekomst altijd de meest recente cijfers te gebruiken. We
hebben niets toegezegd over het aanpassen van cijfers.

ja

180 Raadscommissie 15-09-2022 7. Actieve informatie van het college

Informatie over

wachtlijsten

De heer Nijsingh zegt toe het eerder toegezegde overzicht in weken/ranges

mbt achterstanden bij bijzondere bijstand, Wmo en Jeugdzorg alsook het

aantal nieuwe aanmeldingen in het vervolg aan te leveren in de actieve

informatie. Als dit technisch niet mogelijk blijkt, zal hij dat ook laten weten.

Y. Nijsingh

De wachtlijst informatie wordt in de actieve informatie verstrekt.

ja

180 Raadscommissie 15-09-2022 7. Actieve informatie van het college Informatie over
wachtlijsten

De heer Nijsingh zegt toe het eerder toegezegde overzicht in weken/ranges
mbt achterstanden bij bijzondere bijstand, Wmo en Jeugdzorg alsook het
aantal nieuwe aanmeldingen in het vervolg aan te leveren in de actieve
informatie. Als dit technisch niet mogelijk blijkt, zal hij dat ook laten weten.

Y. Nijsingh De wachtlijst informatie wordt in de actieve informatie verstrekt. ja

179 Raadscommissie 15-09-2022 7. Actieve informatie van het college Wachtlijst
energietoeslagen

De heer Nijsingh zegt toe in de volgende vergadering een tijdspad te leveren
met betrekking tot de wachtlijst voor aanvragen energietoeslagen. Hierin zal
ook informatie worden meegenomen met betrekking tot de extra toeslag.

Y. Nijsingh Met betrekking tot de energietoeslag 2022 is naast de actieve informatie, ook
via een eerdere informatienota gecommuniceerd.
Verder is in Q1 2023 een informatienota verstrekt waar onder andere de
energietoeslag 2022 wordt besproken.

ja

168 Raadscommissie 25-04-2022 7. Actieve informatie van het college Overzichten wachtlijsten
bijzondere bijstand en
jeugd in staffels

Wethouder Kuipers zegt desgevraagd toe in het vervolg in de actieve
informatie het overzicht met wachtlijsten voor bijzondere bijstand en jeugd
te verstrekken met daarin opgenomen een range van weken conform
gedaan bij de beantwoording van de commissievragen van HvM van 4 april
jl.

Y. Nijsingh Overzicht wordt via actieve informatie verstrekt. ja

150 Gemeenteraad 25-11-2021 A.4. Ingekomen stukken en mededelingen

Voorstel afhandelen:
Ingekomen stuk 1838, DOC-
21-458214 Arbeidsmarkt
Jeugdzorg, Jeugdzorg
Nederland

Het college wordt verzocht nadere informatie te verstrekken of voorstellen

te leveren.

y. Nijsingh

Jeugdzorg Nederland kaart aan dat jeugdzorgorganisaties worstelen met een
gebrek aan financiële ruimte en daardoor arbeidsproblematiek ervaren. Dit
signaal is bekend op zowel bestuurlijk als ambtelijk niveau. In 2023 starten we
met nieuwe inkoop voor jeugd en zullen we deze signalen meenemen, maar
wel binnen onze huidige beschikbare middelen.

Ja

102 gemeenteraad 15 april 2021 Stichting GGZ Noord-
Holland-Noord,
Ontwikkelingen jeugdzorg

N.a.v. ingekomen stuk 1619:
het college zal nadere informatie leveren aan de raad n.a.v. de brief van
GGZ over het krantenartikel in het Dagblad van WF van 17 maart (daarnaast
zijn regionale bijeenkomsten aangekondigd over JeugdzorgPlus)

Y. Nijsingh De regionale bijeenkomsten jeugdzorg plus zijn geweest.
Er worden regelmatig contractmanagementgesprekken met de GGZ gevoerd.
Tevens wordt gestart met nieuwe inkoopprocedure waar ook de raad een rol in
heeft (raad in februari) Zie informatienota evaluatie jeugdzorgplus 2021 van 28
april 2022 DOC-22-527471

ja

11 Informatienota:
Uitvoeringsplan Alcohol &
Drugs

Het uitvoeringsplan wordt in het eerste kwartaal van 2020 geëvalueerd. De
raad zal hierover geïnformeerd worden.

Y. Nijsingh Beleid jeugd, alcohol en drugs wordt integraal opgenomen in het
meerjarenbeleidsplan sociaal domein. Q3 gaat het beleidsplan naar de raad.

ja
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